
Łódź, dn. 29 maja 2025 r.  

ZDiT-DLE.054.88.2025

Pan 
Marcin Buchali
Radny 
Rady Miejskiej w Łodzi

Szanowny Panie Radny,
odpowiadając na interpelację Pana Radnego, złożoną w dniu 5 maja 2025 r., 

dotyczącą taboru tramwajowego, informuję, że w dni robocze w Łodzi kursuje łącznie 
71 składów wysokopodłogowych typu 2×Konstal 805Na na liniach tramwajowych nr: 
2, 5, 8, 12, 15, 16, 17, 19, 41 oraz 45.  

Nadmieniam, że warunkiem zakupu taboru tramwajowego jest możliwość 
pokrycia części nakładów z dofinansowania Unii Europejskiej, ewentualnie 
z budżetu państwa. Z uwagi na powyższe, na bieżąco weryfikowany jest harmonogram 
naborów wniosków w ramach Krajowego Planu Odbudowy, programu „Fundusze 
Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021–2027” oraz programu 
„Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021–2027”. W odniesieniu do KPO, zgodnie 
z pozyskanymi informacjami oraz z uwagi na zakończenie okresu kwalifikowalności 
wydatków w dniu 31 sierpnia 2026 r., Centrum Unijnych Projektów Transportowych, 
działające jako instytucja pośrednicząca, nie przewiduje naborów 
w roku bieżącym ani przyszłym. W przypadku pozostałych programów, w ramach 
których okres kwalifikowalności wydatków upływa w dniu 31 grudnia 2029 r., istnieje 
duża szansa na pojawienie się naborów w trybie konkursowym. Należy zauważyć, 
że w ramach programu „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego” – działanie FELD.03.01 
Mobilność Miejska – ogłoszono dotychczas wyłącznie jeden konkurs z alokacją 
w wysokości 100 mln zł.

Z wyrazami szacunku

Tomasz PIOTROWSKI




